
Protokół Nr XXII/08 
 

z sesji Rady Gminy 
odbytej dnia 28 listopada 2008 r. 

w sali konferencyjnej urzędu gminy nr 201 
 
 
Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Wojciechowski o godz. 1000  otworzył obrady XXII sesji 
Rady Gminy Stargard Szczeciński . 
Po powitaniu radnych i sołtysów oświadczył , Ŝe zgodnie z lista obecności w obradach sesji 
uczestniczyło 15 radnych , co wobec ustawowego składu rady wynoszącego 15 osób , stanowi 
quorum do podejmowania prawomocnych decyzji i uchwał .  
W obradach sesji uczestniczył Wójt Gminy Kazimierz SzarŜanowicz  , Sekretarz Gminy 
Danuta śygadło , Skarbnik Gminy Wiesława Łoch  oraz sołtysi . 
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu . 
Lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 2 do protokołu .  
Obradom sesji przysłuchiwały się przedstawicielka prasy lokalnej .  
Protokół Nr XXI /08 z sesji Rady Gminy Stargard Szczeciński z dnia 24 października  został 
przyjęty jednogłośnie bez odczytywania . 
Porządek obrad XXII sesji Rady Gminy przedstawiał się następująco : 
1. Sprawy regulaminowe 

- otwarcie obrad XXII sesji Rady Gminy 
- stwierdzenie quorum 
- przyjęcie protokołu Nr XXI/08 z obrad sesji Rady Gminy Stargard Szczeciński z dnia 24   
  października 2008 r.  

2.Interpelacje radnych   
3.Podjęcie uchwały w sprawie obniŜenia ceny skupu 1 dt Ŝyta do celów wymiaru podatku  
   rolnego  
4.Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawek podatku od środków transportowych   
5.Podjęcie uchwały w sprawie przeprowadzonych konsultacji z mieszkańcami miejscowości  
   Witkowo Pierwsze , w związku z wnioskiem o zniesienie i ustalenie urzędowej nazwy  
   miejscowości  
6.Podjęcie uchwały w sprawie wniosku o zniesienie i ustalenie urzędowej nazwy  
   miejscowości   
7.Podjęcie uchwały w sprawie wniosku o zniesienie i ustalenie urzędowej nazwy  
   miejscowości  
8.Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia regulaminu korzystania z boisk sportowych  
   zlokalizowanych na terenie gminy Stargard Szczeciński  
9.Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia regulaminu korzystania z placów zabaw  
   zlokalizowanych na terenie gminy Stargard Szczeciński  
10.Podjęcie uchwały w sprawie określenia trybu postępowania o udzielenie dotacji  
     podmiotom nie naleŜącym do sektora finansów publicznych na cele publiczne związane z  
     realizacją zadań Gminy, sposobu rozliczania tej dotacji oraz kontroli wykonywania   
     zleconego zadania  
11.Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia na własność Gminy Stargard Szczeciński  
     samochodu osobowego  
12.Podjęcie uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na przystąpienie Gminy Stargard  
    Szczeciński do  Stowarzyszenia „WIR”- Wiejska Inicjatywa Rozwoju 
13.Podjęcie uchwały w sprawie udziału w przedsięwzięciu pod nazwą: „Rozbudowa i  
     modernizacja sieci  kanalizacyjnej w zlewni jeziora Miedwie” 
14.Podjęcie uchwały w sprawie zmian budŜetu gminy na 2008 r., zmiany limitów wydatków   
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    na wieloletnie  programy inwestycyjne oraz zmiany wydatków na programy i projekty  
    realizowane ze środków  pochodzących z budŜetu Unii Europejskiej, niepodlegających  
    zwrotowi środków z pomocy udzielanej przez   państwa członkowskie (EFTA) oraz innych  
    środków zagranicznych niepodlegających zwrotowi 
15.Informacja Wójta Gminy o stanie mienia komunalnego  
    Opinia Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i BudŜetu  
16.Ocena realizacji zadań inwestycyjnych i remontowych  wg programu na rok 2008  
     Stanowisko Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i BudŜetu 
17.Informacja o wynikach kontroli przestrzegania zasad obrotu napojami alkoholowymi w   
     2008 roku  
     Opinia Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty  
18.Podsumowanie działalności świetlic środowiskowych i świetlic TPD na terenie gminy  
     Opinia Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty    
19.Analiza realizacji budŜetu gminy za 9 m-cy 2008 r. 
     Opinia Komisji Rewizyjnej  
20.Opracowanie planów  pracy komisji na rok 2009  
     Materiały przedstawiają Przewodniczący poszczególnych  komisji  
21.Informacja nt. działalności wójta w okresie międzysesyjnym 
22.Informacja nt. działalności przewodniczącego rady gminy w okresie międzysesyjnym 

     23.Odpowiedzi na interpelacje radnych 
     24.Wolne wnioski i zapytania 
     25.Sprawy róŜne 
     26.Ustalenie terminu następnej sesji 
     27.Zamknięcie obrad  sesji 

Ad.1 
Jak wyŜej . 
Ad.2 
Brak interpelacji . 
Ad.3 
Podjęcie uchwały Nr XXII/174/08 w sprawie obniŜenia ceny skupu 1 dt Ŝyta do celów 
wymiaru podatku rolnego 
Przewodniczący Rady odczytał w/w projekt uchwały . 
Następnie poinformował  jakie pisma wpłynęły do Rady  z prośbą o zmniejszenie stawki 
podatku rolnego i tutaj przewodniczący  przedstawił je wskazując jakie były propozycje 
dotyczące wysokości ceny Ŝyta do celów wymiaru podatku rolnego. 
Z uwagi na to , iŜ Przewodniczący Rady uczestniczył w posiedzeniach wszystkich komisji  
przypomniał jak poszczególne komisje opiniowały w/w projekt uchwały , a następnie zapytał 
się czy są uwagi bądź inne propozycje do tego projektu uchwały . 
Radny Edward Lutyński zgłosił wniosek formalny o obniŜenie ceny skupu 1 dt Ŝyta z 42 zł do 
35 zł .  
Radny swój wniosek umotywował m.in.  takim argumentami jak : trudna sytuacją na wsi w 
roku bieŜącym , wystąpieniem powodzi i suszy , wzrostem cen środków do produkcji rolnej . 
Jak równieŜ radny przypomniał , iŜ biorąc pod uwagę stawki podane przez Prezesa GUS za 
rok poprzedni i bieŜący ,  to stawka 42 zł w projekcie uchwały jest podwyŜszeniem i radny 
uzasadnił dlaczego . 
Wójt Gminy – przypomniał o pismach jakie otrzymał  w sprawie podatku rolnego  ,Ŝe na 
komisjach przedstawiał wyliczenia  i potwierdził ,Ŝe kwota 42 zł obowiązywała w roku 
bieŜącym i taka sama jest na rok 2009 .Wójt równieŜ powiedział,  Ŝe róŜnica kwotowa   
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pomiędzy ceną maksymalną , a obniŜoną   spowoduje o tyle zmniejszenie subwencji dla 
gminy . 
Przewodniczący rady poddał pod głosowanie wniosek radnego Edwarda Lutyńskiego . 
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania , 1 głosem „ za” , 
1 głosie „ wstrzymującym się „ i 13 głosami „ przeciw” odrzuciła wniosek radnego .  
Kolejno po odczytaniu jeszcze raz projektu uchwały Nr XXII/174/08 Przewodniczący Rady 
poddał pod głosowanie . 
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania  12 głosami „za” ,  
1 głosie „ przeciw” i 2 głosami „ wstrzymującymi się „ – podjęła uchwałę Nr XXII/174/08 , 
która stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
Ad.4 
Podjęcie uchwały Nr XXII/175/08 w sprawie ustalenia stawek podatku od środków 
transportowych . 
Przewodniczący Rady przed odczytaniem projektu uchwały zapytał się czy ktoś z radnych z 
uwagi na uchwałę podatkową  ma  uwagi bądź inne propozycje.  
Przewodniczący Rady odczytał w/w projekt uchwały .  
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania , 15 głosami „za”,  
„ przeciw” 0 i głosy „ wstrzymujące się „ 0 – podjęła uchwałę Nr XXII/175/08 , która stanowi 
załącznik nr 4 do protokołu .  
Ad.5 
Podjęcie uchwały Nr XXII/176/08 w sprawie przeprowadzonych konsultacji z 
mieszkańcami miejscowości Witkowo Pierwsze , w związku z wnioskiem o zniesienie i 
ustalenie  urzędowej nazwy miejscowości . 
Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały  
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania , 14 głosami „za”,  
„przeciw” 0 i jednym „głosie wstrzymującym się „- podjęła uchwałę Nr XXII/176/08 , która 
stanowi załącznik nr 5 do protokołu . 
Ad. 6  
Podjęcie uchwały Nr XXII/177/08 w sprawie wniosku o zniesienie i ustalenie urzędowej 
nazwy miejscowości   
Radny Edward Lutyński zapytał się jakie skutki będzie miało podjęcie takich uchwał za  rok 
lub dwa dla budŜetu gminy . 
Wójt Gminy -  odpowiedział ,iŜ po wyliczeniach wstępnych byłby to koszt około 60 tys zł na 
dwie miejscowości i tutaj wójt przedstawił jakie koszty zostały ujęte . 
Radny Daniel Wilk – odnosząc się do tej sprawy powiedział ,Ŝe mieszkańcy byli tego 
świadomi wypowiadając się w tej sprawie w odbytych konsultacjach .Radny  wspomniał o 
tym , iŜ nadane mają być ulice w miejscowości Grzędzice i Pęzino . 
Wójt Gminy – przypomniał ,Ŝe juŜ takie konsultacje odbywały się i nie było wówczas, 
Ŝadnych wątpliwości .Dodatkowo Wójt poinformował ,iŜ konsultacji domagają się 
mieszkańcy sołectwa Grabowo .  
Radny Edward Lutyński -  w swojej wypowiedzi zaznaczył ,Ŝe tutaj będą łączone dwa 
sołectwa , poprzednie konsultacje były w obrębie jednego sołectwa  . 
Przewodniczący Rady odczytał w/w projekt uchwały . 
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania 14 głosami „za”, 
„przeciw” 0 i 1 głosie „ wstrzymującym się” – podjęła uchwałę Nr XXII/1776/08 , która 
stanowi załącznik nr 6 do protokołu .  
Ad.7 
Podjęcie uchwały Nr XXII/178/08 w sprawie wniosku o zniesienie i ustalenie urzędowej 
nazwy miejscowości.   
Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały . 
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Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania 14 głosami „za”, 
„przeciw” 0 i 1 głosie „ wstrzymującym się” – podjęła uchwałę Nr XXII/178/08 , która 
stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
Ad.8 
Podjęcie uchwały Nr XXII/179/08 w sprawie ustalenia regulaminu korzystania z boisk 
sportowych zlokalizowanych na terenie gminy Stargard Szczeciński. 
Przewodniczący Rady poinformował ,Ŝe do tego projektu komisja gospodarki mienia 
komunalnego i budŜetu wystąpiła z propozycją – wnioskiem o zmianę niektórych zapisów w 
regulaminie . Zostały naniesione proponowane zmiany i przyjęte juŜ przez komisje na 
posiedzeniach ,  a radni otrzymali poprawiony regulamin w związku z powyŜszym 
przewodniczący po odczytaniu projektu uchwały przystąpił do głosowania .  
Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały . 
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania 15 głosami „za”, 
„przeciw” 0 i głosy „ wstrzymujące się” 0 – podjęła uchwałę Nr XXII/179/08 , która stanowi 
załącznik nr 8 do protokołu. 
Ad.9 
Podjęcie uchwały Nr XXII/180/08 w sprawie ustalenia regulaminu korzystania z placów 
zabaw zlokalizowanych na terenie gminy Stargard Szczeciński. 
Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały . 
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania 15 głosami „za”, 
„przeciw” 0 i głosy „ wstrzymujące się” 0 – podjęła uchwałę Nr XXII/180/08 , która stanowi 
załącznik nr 9 do protokołu. 
Ad.10 
Podjęcie uchwały Nr XXII/181/08 w sprawie określenia trybu postępowania o udzielenie 
dotacji podmiotom nie naleŜącym do sektora finansów publicznych na cele publiczne 
związane z realizacją zadań Gminy, sposobu rozliczania tej dotacji oraz kontroli 
wykonywania zleconego zadania. 
Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały  wraz z przyjętą przez wszystkie komisje 
propozycją – wnioskiem komisji gospodarki mienia komunalnego i budŜetu   dotyczącą 
przeredagowania § 6 ust.2 - gdzie radni otrzymali poprawiony teks projektu uchwały i poddał 
pod głosowanie . 
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania 15 głosami „za”, 
„przeciw” 0 i głosy „ wstrzymujące się” 0 – podjęła uchwałę Nr XXII/181/08 , która stanowi 
załącznik nr 10 do protokołu. 
Ad.11 
Podjęcie uchwały Nr XXII/182/08 w sprawie przyjęcia na własność Gminy Stargard 
Szczeciński samochodu osobowego. 
Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały . 
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania 15 głosami „za”, 
„przeciw” 0 i głosy „ wstrzymujące się” 0 – podjęła uchwałę Nr XXII/182/08 , która stanowi 
załącznik nr 11 do protokołu. 
Ad.12 
Podjęcie uchwały Nr XXII/183/08 w sprawie wyraŜenia zgody na przystąpienie Gminy 
Stargard Szczeciński do Stowarzyszenia „WIR”- Wiejska Inicjatywa Rozwoju. 
Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały . 
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania 15 głosami „za”, 
„przeciw” 0 i głosy „ wstrzymujące się” 0 – podjęła uchwałę Nr XXII/183/08 , która stanowi 
załącznik nr 12 do protokołu. 
Ad.13 
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Podjęcie uchwały Nr XXII/184/08 w sprawie udziału w przedsięwzięciu pod nazwą 
„Rozbudowa i modernizacja sieci kanalizacyjnej w zlewni jeziora Miedwie”. 
Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały . 
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania 15 głosami „za”, 
„przeciw” 0 i głosy „ wstrzymujące się” 0 – podjęła uchwałę Nr XXII/184/08 , która stanowi 
załącznik nr 13 do protokołu. 
Ad.14 
Podjęcie uchwały Nr XXII/185/08 w sprawie zmian budŜetu gminy na 2008 r., zmiany 
limitów wydatków na wieloletnie programy inwestycyjne oraz zmiany wydatków na 
programy i projekty realizowane ze środków pochodzących z budŜetu Unii 
Europejskiej, niepodlegających zwrotowi środków z pomocy udzielanej przez państwa 
członkowskie (EFTA) oraz innych środków zagranicznych niepodlegających zwrotowi. 
Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały . 
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania 14 głosami „za”, 
„przeciw” 1 i głosy „ wstrzymujące się” 0 – podjęła uchwałę Nr XXII/185/08 , która stanowi 
załącznik nr 14 do protokołu. 
Ad.15 
Przewodniczący Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i BudŜetu Daniel Wilk 
przedstawił informację Wójta Gminy o stanie mienia komunalnego , a następnie odczytał 
opinię  w brzmieniu jak niŜej : 
Komisja Gospodarki Mienia Komunalnego i BudŜetu przyjęła informację Wójta Gminy 
Stargard Szczeciński o stanie mienia komunalnego . 
Radna Renata Kornet zapytała się o wartość szacunkową nieruchomości do nabycia na mienie 
gminy do końca roku 2009, a odpowiedzi udzieliła Skarbnik Gminy. 
Na pytania radnego Edwarda Lutyńskiego odpowiadał Przewodniczący Komisji Daniel Wilk , 
a pytania m.in. dotyczyło  planowanej do wykupu  w Klępinie działki o pow.1.06 ha i wyceny 
w Klępinie działki nr 378 o pow. 0.65 ha  na 13 tys zł ,odpowiedź była taka , iŜ  wykup jest 
pod drogę gminną od prywatnych właścicieli , a wycena na takim poziomie,  bo to są grunty 
rolne. 
Radny Edward Lutyński zapytał się jakie są plany odnośnie budynku po bibliotece  w 
Klępinie i tutaj Wójt odpowiedział ,Ŝe jeszcze planu co do tego budynku nie ma  i zapyta się 
radnych o propozycje . 
Ad.16 
Przewodniczący Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i BudŜetu  Daniel Wilk 
przedstawił informację o realizacji w 2008 roku zadań inwestycyjnych i remontowych , a 
następnie stanowisko jak niŜej ; 
Komisja Gospodarki Mienia Komunalnego i BudŜetu przyjęła informację o realizacji w 2008 
roku zadań inwestycyjnych i remontowych i pozytywnie je zaopiniowała . 
Radni uwag i pytań nie zgłosili . 
Ad.17 
Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty ElŜbieta Kucaj przedstawiła 
informację , a następnie opinię komisji jak niŜej : 
Komisja Socjalno-Porządkowa i Oświaty przyjęła informację dotycząca przeprowadzonych 
kontroli przestrzegania zasad obrotu napojami alkoholowymi . 
Członkowie komisji zwrócili szczególną uwagę na fakt dotyczący nie wykonania zaleceń 
pokontrolnych przez placówki handlowe  na terenie gminy . Komisja proponuje , aby w 
takich sytuacjach właściciele placówek handlowych zostali odpowiednio pouczeni o 
konsekwencjach wynikających z niewykonywania  zaleceń pokontrolnych . 
Radni uwag i pytań nie zgłosili .  
Ad.18 
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Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty ElŜbieta Kucaj przedstawiła opinię 
komisji do tematu dotyczącego działalności świetlic , a mianowicie :  
Komisja Socjalno-Porządkowa i Oświaty przyjęła informację dotyczącą działalności świetlic 
środowiskowych i świetlic prowadzonych przy współpracy z TPD za rok 2008 i pozytywnie 
zaopiniowała ich działanie .    
Radni uwag i pytań nie zgłosili . 
Ad.19 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Bronisław Jurec przedstawił opinię do tematu w sprawie 
realizacji budŜetu gminy za 9 m-cy 2008 r. , a mianowicie :  
Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała wykonanie budŜetu gminy za 9 m-cy 2008 r. 
Radny Edward Lutyński zgłosił zaniepokojenie zbyt niskim poziomem realizacji wydatków 
majątkowych . 
Radni uwag i pytań nie zgłosili .  
Ad.20 
Przewodniczący poszczególnych komisji odczytali plany pracy na rok 2009 i tak w pierwszej 
kolejności uczynił to Przewodniczący Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i BudŜetu 
Daniel Wilk, następnie Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty ElŜbieta 
Kucaj  oraz Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Bronisław Jurec .  
Do przedstawionych planów pracy komisji na rok 2009 radni uwag i pytań nie zgłosili , plany 
pracy stanowią załączniki do protokołów z posiedzeń poszczególnych komisji. 
Przewodniczący Rady poinformował ,Ŝe na podstawie tych planów pracy zostanie 
opracowany projekt uchwały w sprawie planu pracy rady gminy na rok 2009 . 
Ad.21 
Wójt Gmin y Kazimierz SzarŜanowicz przedstawił Radzie informację nt. , działalności w 
okresie międzysesyjnym , a mianowicie  : 
Zarządzeniem Nr 163/08 Wójta Gminy z dnia 31 października 2008 r. dokonano zmian 
budŜetu gminy na 2008 r. oraz ustalono układ wykonawczy do zmian poprzez: 
     1. Zwiększenie dochodów  i wydatków budŜetu gminy o kwotę 321 342.00 zł, z tego: 
a) związanych z realizacja zadań własnych o kwotę 193 342.00 zł, w tym: 
    - w dziale 852- Pomoc społeczna o kwotę 45 300.00 zł (dotacje celowe na realizację zadań  
       z budŜetu państwa) 
    - w dziale 854- Edukacyjna opieka wychowawcza o kwotę 148 042.00 zł (dotacja celowa z  
       budŜetu państwa na pomoc materialna dla uczniów) 
b) związanych z realizacja zadań zleconych 
    -  w dziale 852- Pomoc społeczna na zasiłki i pomoc w naturze oraz składki na  
       ubezpieczenia emerytalne i rentowe 
Zmiany dochodów budŜetowych powodują zmiany planu finansowego Urzędu Gminy, a 
zmiany wydatków budŜetowych powodują zmiany planów finansowych Gminnego Ośrodka 
Pomocy Społecznej oraz Ośrodka Administracyjnego Szkół. 

 
Ponadto w Referacie Gospodarki Komunalnej i Inwestycji: 
 
I. WYKONANO: 
1. Przebudowano drogę dojazdową, prowadzącą do gruntów rolnych, połoŜoną na działkach  
    ewidencyjnych nr 224 i 227/1 w obrębie ewidencyjnym Grabowo,    
2. Zrobiono remonty cząstkowe dróg asfaltowych w obrębach: Krąpiel, Święte, Barzkowice,  
    Skalin, Witkowo, 
3. Wykonano plac zabaw w Sownie, łącznie z zakupem urządzeń zabawowych, 

4. Wykonano roboty awaryjne w obiektach gminnych: 
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    - świetlica środowiskowa w Małkocinie – naprawiono instalację wodociągową  
      w pomieszczeniu kuchennym wraz z wymianą baterii zlewozmywakowej, 
    - świetlica środowiskowa w Pęzinie – naprawiono kanalizację w pomieszczeniach  
       sanitarnych, 
    - świetlica TPD w StrzyŜnie – naprawiono część pokrycia dachu (usunięcie przecieku),    
       uzupełniono brakujące elementy rur spustowych i rynien, oczyszczono rynny,    
       uszczelniono drzwi wejściowe, uzupełniono brakujące szyby w oknach,  
    - biblioteka w Klępinie – naprawiono instalację wodociągową wraz z wymianą  
       uszkodzonych elementów,  
 
Ponadto: 
 
5. Wydano zgodę oraz decyzje na zajęcie pasów drogowych dróg wewnętrznych i dróg   
    gminnych – 3 szt., a takŜe na umieszczenie urządzeń infrastruktury technicznej w pasach  
    drogowych dróg wewnętrznych i dróg gminnych – 3 szt., 

6. WyraŜono zgodę na lokalizację w pasach drogowych dróg wewnętrznych i gminnych:  
    przyłączy wodociągowych, kanalizacyjnych, energetycznych, gazowych – 6 szt., 
    odcinków sieci wodociągowych, kanalizacyjnych, energetycznych, gazowych – 12 szt., 
    zjazdów na tereny działek budowlanych – 4 szt., 
7. Planowanie przestrzenne: 
    - 5 wypisów i wyrysów z miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego, 
    - 55 zaświadczeń o przeznaczeniu terenów w miejscowym planie zagospodarowania   
      przestrzennego oraz w Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania  
      przestrzennego gminy Stargard Szczeciński, 
    - 6 opinii o braku sprzeczności zamierzenia inwestycyjnego z ustaleniami miejscowego   
       planu zagospodarowania przestrzennego,  
    - 17 decyzji o warunkach zabudowy i zagospodarowania terenu, w tym decyzja o warunkach   
       zabudowy dla inwestycji gminnej, polegającej na przebudowie budynku biurowego  
       w Poczerninie na mieszkania socjalne, wraz z budową budynku gospodarczego oraz  
       zagospodarowaniem terenu,    
    - 5 decyzji o ustaleniu lokalizacji inwestycji celu publicznego, w tym decyzja o ustaleniu  
       lokalizacji inwestycji gminnej, polegającej na budowie systemu kanalizacji sanitarnej  
       w zlewni Jeziora Miedwie – System Stargard Szczeciński, Ciąg 1 Koszewo – Koszewko  
       do Wierzchlądu,   
     - 7 postanowień w sprawie zaopiniowania zgodności wstępnego projektu podziału  
       nieruchomości z ustaleniami miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego, 
     - przeprowadzono ponownie konsultacje z mieszkańcami miejscowości Witkowo Pierwsze  
      w sprawie zmiany nazwy urzędowej miejscowości, polegającej na zniesieniu nazwy  
      Witkowo Pierwsze jako osady i ustaleniu nazwy Witkowo jako wieś, konsultacje waŜne –  
      na 89 osób uczestniczących za zmianą nazwy opowiedziało się 76 osób,  
 
II. POSTĘPOWANIE PRZETARGOWE:  

 
1.Udzielono, w trybie przetargu nieograniczonego, zamówienia publicznego na dostawę  
   samochodu do przewozu osób niepełnosprawnych,  
   wykonanie zamówienia powierzono wybranemu w wyniku postępowania wykonawcy:    
   Spółka z o.o. „AUTOSAR – Wieluński” z siedzibą w Toruniu; wynagrodzenie wykonawcy:    
   106 018 zł,  
2. Udzielono, w trybie przetargu nieograniczonego, zamówienia publicznego na zimowe  
    utrzymanie dróg, związanych z dowozem uczniów do szkół, zlokalizowanych na terenie 
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    gminy Stargard Szczeciński w sezonach zimowych 2008/2009, 2009/2010, 2010/2011,  
    2011/2012,   
    wykonanie zamówienia powierzono wybranemu w wyniku postępowania wykonawcy:   
    Przedsiębiorstwo Transportu i Maszyn drogowych „TRANS-MASZ” z siedzibą  
    w Stargardzie Szczecińskim; wynagrodzenie wykonawcy ustalane na podstawie cen  
    jednostkowych po wykonaniu usługi,   
3. Udzielono, w trybie przetargu nieograniczonego, zamówienia publicznego na wykonanie  
    robót budowlanych związanych z przebudową świetlicy w Grzędzicach wraz z  
    zagospodarowaniem przyległego terenu,  
    wykonanie zamówienia powierzono wybranemu w wyniku postępowania wykonawcy:  
    Zakład Ogólnobudowlany Instalatorstwo i Pomiary Elektryczne Zygmunt Majewski  
    z siedzibą w Stargardzie Szczecińskim; wynagrodzenie wykonawcy: 894 894,68 zł,  
4. Udzielono zamówienia publicznego na pełnienie czynności nadzoru inwestorskiego nad  
    realizacją zadania inwestycyjnego p.n. „Wykonaniem robót budowlanych związanych  
    z przebudową świetlicy w Grzędzicach wraz z zagospodarowaniem przyległego terenu”,   
    wykonanie zamówienia powierzono wybranemu w wyniku postępowania wykonawcy:  
    Przedsiębiorstwo Obsługi Inwestycji Spółka z o.o. z siedzibą w Stargardzie Szczecińskim;   
    wynagrodzenie wykonawcy: 27 450,00 zł,  
5. Udzielono zamówienia publicznego na rozbudowę sieci wodociągowej do budynku  
    mieszkalnego nr 59 w Pęzinie,  
    wykonanie zamówienia powierzono wybranemu w wyniku postępowania wykonawcy:  
    „Wodociągi Zachodniopomorskie” Spółka z o.o. z siedzibą w Goleniowie; wynagrodzenie  
    wykonawcy: 63 322,11 zł,  
6. Prowadzono postępowanie o udzielenie, w trybie przetargu nieograniczonego, zamówienia  
    publicznego na budowę przesyłowej sieci wodociągowej na trasie Krąpiel – Trzebiatów   
    i rozbudowę sieci w Trzebiatowie,  
    w postępowaniu oferty złoŜyło ośmiu wykonawców, z których oferty pięciu wykonawców  
    zostały odrzucone; spośród ofert waŜnych zaoferowane ceny wynosiły: cena najniŜsza –  
    239 103,51 zł, cena najwyŜsza – 299 829,76 zł; na wykonawcę zamówienia wybrano   
    Spółkę z o.o. „Wodociągi Zachodniopomorskie” z siedzibą w Goleniowie, która  
    zaoferowała najniŜszą cenę – 239 103,51 zł; umowa na wykonanie zamówienia zostanie  
    podpisana z wybranym wykonawcą po bezskutecznym upływie terminu na wniesienie  
    protestów na wybór oferty, tj. po 1 grudnia br.,  
7. Prowadzono postępowanie o udzielenie zamówienia publicznego na pełnienie czynności  
    nadzoru inwestorskiego nad realizacją zadania inwestycyjnego p.n. „Budowa przesyłowej  
    sieci wodociągowej na trasie Krąpiel – Trzebiatów i rozbudowa sieci w Trzebiatowie”,   
    Do złoŜenia oferty cenowej zaproszono Przedsiębiorstwo Obsługi Inwestycji Spółka z o.o.  
    z siedzibą w Stargardzie Szczecińskim; termin złoŜenia oferty upływa w dniu 28 listopada  
    br.,  
 
W Referacie Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa wykonano: 
 
I. WYKONANO 
 
1. Wydano decyzje w sprawie ustalenia opłaty z tytułu wzrostu wartości nieruchomości na  
    skutek zmiany planu zagospodarowania przestrzennego: 
    - Obręb Święte  dz. nr 57/1 wysokość opłaty: 118,00 zł, Janina i Bogdan Jurków, 
    - Obręb Święte  dz. nr 147/1, 205/8 i 205/9 wysokość opłaty: 5 160,00 zł, Halina i   
                                           Grzegorz Szymańscy, 
    - Obręb Święte  dz. nr 68/1, 68/2 i 185/3 wysokość opłaty: 7 021,05 zł, Aneta  
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                                           Maruszczak, 
    - Obręb Święte  dz. nr 68/1, 68/2 i 185/3 wysokość opłaty: 7 021,05 zł, Ewa    
                                          Święcicka, 
    - Obręb Święte  dz. nr 145/1 wysokość opłaty: 816,65 zł, Marek Alochna, 
    - Obręb Święte  dz. nr 61/1 i 205/10 wysokość opłaty: 2 837,80 zł, Stanisława i  
                                           Benedykt Wiercińscy, 
    - Obręb Święte  dz. nr 60/1 i 66/1 wysokość opłaty: 8 417,90 zł, Danuta i Zdzisław     
                                           Kosikowscy, 
    - Obręb Święte  dz. nr 70/1, 196/2, 198/2, 205/1, 206/2, 280 i 281/1 wysokość  
                                          opłaty: 9 108,64 zł, Spółdzielcza Agrofirma Witkowo. 
2. W dniu 30.10.2008 r. zawarto umowę notarialną Rep. A Nr 18510/2008 stanowiącą umowę  
    przeniesienia prawa własności zabudowanej działki nr 263/6 o obszarze 0,4998 ha,  
    połoŜonej w obrębie Pęzino. Cena sprzedaŜy ustalona została na kwotę 37 820,00 zł.    
    Kwota obejmuje podatek VAT. Przeniesienie własności na rzecz Pani Manuelii Braam w  
    drodze bezprzetargowej w trybie art. 231 § 1 Kodeksu Cywilnego.  
3. W dniu 04.11.2008 r. zawarto umowę notarialną Rep. A Nr 8618/2008 stanowiącą umowę  
    sprzedaŜy prawa 0,0556 ha, połoŜonej w obrębie Klępino. Cena sprzedaŜy ustalona została  
    na kwotę 54 216,80 zł. Kwota obejmuje podatek VAT. SprzedaŜ własności na rzecz  
    Państwa Kamili i Radomira śółwińskich, w I przetargu ustnym nieograniczonym.  
4. Zawarto aneksy: 
    - do umowy dzierŜawy GNR. 72243-9/04 z dnia 23.11.2004 r. działek stanowiących   
      własność Gminy oznaczonych numerem 68 o powierzchni 0,34 ha i 69/1 o powierzchni  
      2,27 ha, połoŜonych w obrębie Małkocin na okres od 28.11.2004 r. do 28.11.2010 r.  
      czynsz roczny w wysokości 300,00 zł, dzierŜawca Janusz Roman.  
    - do umowy dzierŜawy GNR. 72243-20/03 z dnia 18.12.2003 r. części działki stanowiącej  
      własność Gminy oznaczonej numerem 148/1 o powierzchni 0,57 ha, połoŜonej w obrębie  
      Grabowo na okres od 18.12.2003 r. do 18.12.2009 r. czynsz roczny w wysokości 160,00  
      zł, dzierŜawca Józef Nowak. 
5. Wystawiono 24 zaświadczenia o prowadzeniu i wielkości gospodarstw rolnych, oraz o  
    posiadaniu nieruchomości połoŜonych na terenie gminy w obrębach: Golczewo, Grzędzice,  
    Klępino, Kurcewo, Lipnik, Lubowo, Pęzino, Poczernin, Rogowo, Skalin, Smogolice,  
    Strachocin, Święte, Tychowo, Trzebiatów Warchlino i Witkowo. 
6. Wydano 5 decyzji zatwierdzających podział działek- Sowno, Święte, Witkowo, śarowo. 
7. W miesiącu październik 2008 r., wydano ogółem  125 decyzji o zwrocie podatku  
    akcyzowego zawartego w cenie oleju napędowego wykorzystywanego do produkcji rolnej. 
8. Wydano 14 zezwoleń na usunięcie drzew- Skalin, Sowno, Smogolice, śarowo, odcinek  
    Stargard-Kurcewo, odcinek Kurcewo- Strzebielewo, Poczernin, Małkocin, Grabowo,  
    Barzkowice. 
 
Wójt brał udział w spotkaniach, uroczystościach, takich jak: 
27.10.2008 – spotkanie z rolnikami – Kiczarowo (Borkowski- Melioracje) 
29.10.2008 – spotkanie uczniów klas I- III „Moja mała Ojczyzna” z terenu gminy nt. „KaŜdy  
                      moŜe zostać archeologiem” 
30.10.2008 – akt notarialny- Holender 
03.11.2008 – spotkanie Wójtów, Burmistrzów w sprawie spotkań konsultacyjnych w  
                      Gminach (WIR)  
04.11.2008 – wyjazd grupy radnych (Witkowo JW)  
04.11.2008 – akt notarialny (śółwiński- Klępino) 
06.11.2008 – święto Niepodległości (SP Koszewo) 
11.11.2008 - święto Niepodległości (Rynek Staromiejski + Kolegiata) 
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12.11.2008 – WIR- spotkanie konsultacyjne (LSR) 
13.11.2008 – spotkanie z p.  Rozpędek 
14.11.2008 – spotkanie z sołtysami 
17.11.2008 – spotkanie z dyrektorami AMW w Szczecinie 
19.11.2008 – jubileusze 
20.11.2008 – spotkanie konsultacyjne WIR 
26.11.2008 – akt notarialny- AR Szczecin (drogi Lipnik) 
Radni uwag i pytań do informacji Wójta nie zgłosili . 
Ad.22 
Przewodniczący Rady poinformował ,Ŝe uczestniczył w spotkaniu roboczym sołtysów w dniu 
14 listopada 2008 r., wziął udział w posiedzeniach wszystkich komisji  , zwyczajowo w 
przygotowaniu obrad sesji i na bieŜąco się kontaktował  w róŜnych sprawach . 
Radni uwag i pytań nie zgłosili . 
Ad.23 
Brak interpelacji . 
Ad.24 
Radny Daniel Wilk zapytał się kiedy rozpoczną się prace w związku z remontem Świetlicy 
Wiejskiej w Grzędzicach . 
Wójt Gminy – odpowiedział ,Ŝe umowa została podpisana i zakończenie prac planuje się na 
lipiec 2009 .  
Ad.25 
Radny Edward Lutyński w sprawach róŜnych poruszył temat dotyczy wywieszania flag 
narodowych z okazji róŜnych Świąt i tak ostatnio z okazji Święta Niepodległości w 
miejscowości której mieszka radny , brak było tych flag . 
Wójt Gminy – odnosząc się do tej sprawy powiedział ,Ŝe przypomina się sołtysom o 
wywieszaniu flag ,  flagi były zakupione , a szkoła czy inne instytucje to  niedopatrzenie  
raczej rządzących. 
Radna Gabriela Czwertlik - poruszyła sprawę dotyczącą naprawy na moście barierek przy 
wjeździe do Strachocina   , a druga sprawa dotyczyła tego czy na posesji prywatnej moŜna 
rozsypywać gruz . 
W sprawie gruzu Wójt  odpowiedział , jeŜeli jest to teren budowy i pod inwestycję . 
Radny Klim –poinformował ,Ŝe na końcu ulicy Reymonta w Stargardzie na prywatnej posesji,   
firma prywatna -dzierŜawca ma wysypisko gruzu , ale przy okazji wywoŜone są róŜne śmieci. 
Radna ElŜbieta Kucaj – poinformowała o śmieciach na terenie dzierŜawionym przy  
właścicieli jachtów przy plaŜy  Wierzchlądzie . 
Wójt Gminy – wyjaśniając poinformował ,Ŝe to nie pierwsza uwaga i dlatego ten teren 
zostanie skontrolowany . 
Radna Renata Kornet poruszyła  sprawę związaną  z utrzymanie porządku na przystanku 
pierwszym w Sownie  i zapytała co się dzieje w śarowie , bo jest rozkopane . 
Wójt Gminy – wyjaśnił ,Ŝe w śarowie uzbrajane są działki i dlatego są te rozkopy .  
Radna ElŜbieta Kucaj – poprosiła , aby wystąpić do Zarządu Dróg Powiatowych o 
odpowiednie zabezpieczenie pobocza drogi przy posesji Pana Mickiewicza , gdzie znajduje 
się duŜa kałuŜa . 
Przewodniczący Rady poinformował o tym, iŜ przyszły zalecenia pokontrolne odnośnie 
przeprowadzonej kontroli w zakresie  przyjmowania i załatwiania skarg, a informacja o 
kontroli znajdują się  w  stronie BIP . 
Ponadto Przewodniczący Rady  poinformował ,Ŝe wpłynęła skarga Pana Zygmunta Skaziaka 
mieszkańca Tychowa na działalność Wójta Gminy . 
Skargę Przewodniczący Rady  skierował do rozpatrzenia przez Komisję Rewizyjną , która 
przedstawił w tej sprawie swoje stanowisko, badając czy skarga jest zasadna czy bezzasadna . 
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Ad.26 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował o terminie następnej sesji zaznaczając, Ŝe będzie 
to sesja budŜetowa , przedstawił terminy posiedzeń komisji  i tak : 
- XXIII sesja Rady Gminy Stargard Szczeciński  w dniu 30 grudnia ( ewentualnie 29 grudnia)  
   2008 r. o godz. 1000   , 
- komisja socjalno-porządkowa i oświaty dnia 08 grudnia 2008 r. o godz. 1000 ,  
- komisja rewizyjna dnia 09 grudnia 2008 r. o godz. 800 , 
- komisja gospodarki mienia komunalnego i budŜetu dnia 10 grudnia 2008 r. o godz. 800 

Ad.27 
Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Wojciechowski 
podziękował wszystkim za udział i o  godz. 1220  zamknął obrady XXII sesji Rady Gminy 
Stargard Szczeciński . 
 
Protokołowała :                                                                           Przewodniczył : 
Z. Stoczkowska                                                               Przewodniczący Rady Gminy  
Inspektor                                                                                 Jerzy Wojciechowski  
Data sporządzenia :                                                         Data podpisania : 
2008.11.28                                                                      2008. ……………………  

  

 

 

 

 

 

 

 


